
III/2023 – Vyjádření ÚMO Pardubice IV k zápisu OV Mnětice ze dne 21. 3. 2023 

Podněty: 

2. MVDr. Cikrit vyslovil prosbu o ořez lípy na prostranství za školou, která zasahuje přes 

hranici jeho pozemku.  

Ořez lípy – orgán ochrany přírody a krajiny (dále jen OOP) prověří, o kterou lípu se jedná, 

zda je ořez nutný a příp. se péče doobjedná u arboristy 

3. Ing. Kaňka vyjádřil obavu o průběh recyklace kontejnerů se sklem, po vyprázdnění 

kontejnerů, zůstávají na prostranství před recyklačním místem střepy, ale i jemných prach, 

který by mohl dětem hrajícím si v této části slepé ulice ublížit. Prosím tedy svozovou firmu o 

pečlivý úklid po každém vyprázdnění kontejnerů.  

OIDHS dne 23. března 2023 uvedený požadavek postoupil s žádostí o zajištění nápravy u 

společnosti Služby města Pardubic a.s. – Odpady, která svoz a ukládání separovaných složek 

komunálního odpadu zajišťuje. 

 

8. Informace od pana starosty o plánovaném stromořadí Mnětice – Černá za Bory, zatím 

probíhá výběr stromů.  

stromořadí Mnětice – Černá za Bory – o výběru stromů k této akci nic nevím, u této budoucí 

výsadby nejsou vyřešeny pozemky, resp. Souhlasy vlastníků sousedních pozemků s výsadbou, 

viz schůzka na OHA s p. Markovou a starostou v prosinci, kdy to již bylo zmiňované, jediná 

výsadba, resp. Dosadba proběhne na podzim do stávajícího stromořadí jabloní mezi 

Mněticemi a Nemošicemi, za naše kácení formou náhradní výsadby, kdy bude vysazeno 35 ks 

sazenic vysokokmenných jabloní staré a krajové odrůdy. Jabloně jsou nyní k zajištění a 

v rezervaci u dodavatele. 

12. Požadavek na oslovení mysliveckého sboru k regulaci přemnožených nutrií, objevují se u 

melioračních nádrží v okolí Mnětic např. za Kocandou, U Hronů atd.  

Nutrie – OOP zjistí na MmP OŽP jak postupovat – město ,,regulaci“ přemožených zvířat 

v minulých letech řešilo, varianta II. pokud se nejedná o nutrie, ale potkany, což je také 

bohužel možné, opět na město a řešit deratizaci 

 

 


